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Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia komisie finančnej a správy majetku MsZ v Galante, konaného 

dňa 10.09.2024 o 16.00 hod. v zasadačke MsÚ Galanta 
 
Prítomní: 
Predseda finančnej komisie: Peter Závodský 

Členovia finančnej komisie: Mgr. László Biró  

 PaedDr. Peter Černý, PhD. 

 MUDr. Ervin Chomča  

 Ing. Zoltán Kővágó  

 Ing. Augustín Popluhár  

 JUDr. Peter Zelinka 

Zapisovateľka finančnej komisie: Mgr. Katarína Kluchová  
 
 
Program: 
1) Zahájenie 
2) Návrh na IV. úpravu rozpočtu MSKS na rok 2024 
3) Návrh na IV. úpravu rozpočtu TSMG na rok 2024 
4) Návrh na IV. úpravu rozpočtu mesta na rok 2024 
5) Správa o činnosti a hospodárení spoločnosti GALANTATERM spol. s r.o. za rok 2023 
6) Vyhodnotenie XXXVIII. ročníka Galantských trhov 2024 
7) Informatívna správa - vyúčtovanie plateného parkovania za MsÚ, MsKS a OD Mladosť za 

obdobie od 01.01.2024 – 01.09.2024 
8) Ukončenie zmluvného vzťahu so spoločnosťou F.I.N.MOS, a.s. 
9) Žiadosť o zníženie nájmu za nebytový priestor na ul. Vajanského č. 909, Galanta/Arpád 

Csóka Minipresso 
10) Žiadosť o predĺženie nájmu za nebytový priestor na ul. Hlavnej č. 944, Galanta/Denisa 

Gyeráková 
11) Žiadosť o predĺženie nájmu a zníženie podlahovej plochy k nebytovému priestoru na 

Mierovom námestí č. 1 /CORFON, s.r.o. 
12) Žiadosť o nájom pozemku/ CORFON, s.r.o. 
13) Žiadosť o nájom pozemku/ PETRO CARS s.r.o. 
14) Žiadosť o zámenu pozemku/Darko Popovič 
15) Žiadosť o zámenu pozemku/Ing. Peter Gažo, Mgr. Monika Gažová 
16) Žiadosť o odkúpenie pozemkov/ GAWEST s.r.o. 
17) Žiadosť o odkúpenie pozemku/AGROMAČAJ a.s. 
18) Žiadosť o odkúpenie pozemku/manž. Nekorancoví 
19) Žiadosť o odkúpenie pozemku/ MUDr. Alžbeta Klimáková - ústna informácia 
20) Žiadosť o zriadenie vecného bremena/Mgr. Pavel Benkovič 
21) Žiadosť o zriadenie vecného bremena/Ladislav Szlavik 
22) Žiadosť o zriadenie vecného bremena/Židovská náboženská obec 
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23) Vyhodnotenie akčného plánu Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja 
Mesta Galanta za rok 2021 – 2027 s výhľadom do roku 2030 za obdobie od 01.01.2023 
do 31.12.2023 

24) Rôzne 
25) Záver 
 
 
K bodu č. 1: 

 
Predseda komisie p. Peter Závodský privítal všetkých prítomných na zasadnutí komisie 
finančnej a správy a majetku MsZ , oboznámil ich s programom a zahájil rokovanie. 

Okrem členov finančnej komisie MsZ boli prítomní Mgr. Peter Kolek– primátor mesta, 
Ing. Ján Poľakovský – prednosta úradu, Ing. Juraj Srnka, PhD. – vedúci oddelenia finančného, 
JUDr. Miriam Semková Šablatúrová LL.M. – vedúca oddelenia právneho a verejného 
obstarávania, Ing. Lucia Nagyová – vedúca oddelenia správy majetku, Mgr. Daniela Amrichová 
– vedúca oddelenia komunálnych služieb a životného prostredia, Mgr. Zuzana Morovičová – 
vedúca oddelenia všeobecnej a vnútornej správy, Erika Mészárosová – vedúca oddelenia 
personalistiky a miezd, Mgr. Veronika Sabová – poverená vedením oddelenia rozvoja mesta, 
Ing. Anna Kivarothová a Andrea Čolleová – za MSKS, Mgr. Arnold Popluhár a Margita 
Mezeiová – za TSMG., PaedDr. PhDr. Henrieta Maťašovská Csemezová a Ing. Mária Kuruczová 
– za DD Patria, MvDR. Gábor Pallya – hlavný kontrolór mesta, Ing. Miklós Kocskovics – konateľ 
spoločnosti GALANTATERM, spol. s r.o., MUDr. Valéria Mýtniková – poslankyňa MsZ. 
 
 
K bodu č. 2: 
Návrh na IV. úpravu rozpočtu MSKS na rok 2024 

- predkladala: Ing. Kivarothová 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť predložený návrh na IV. úpravu rozpočtu 
MSKS na rok 2024 bez pripomienok. 
 za návrh: 5 členov komisie 
 
 
K bodu č. 3: 
Návrh na IV. úpravu rozpočtu TSMG na rok 2024 

- predkladal: Mgr. Popluhár 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť predložený návrh na IV. úpravu rozpočtu 
TSMG na rok 2024 bez pripomienok. 
 za návrh: 5 členov komisie 
 zdržal sa: 1 člen komisie 
 
 
K bodu č. 4: 
Návrh na IV. úpravu rozpočtu mesta na rok 2024 

- predkladal: Ing. Srnka, PhD. 
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Pripomienky: 
P. Závodský: 
- dal do pozornosti, že nakoľko prišlo zo strany DD Patria k zazmluvneniu poisťovní, DD 

Patria vracia mestu časť príspevku; vďaka tomu sa zvláda náročná finančná situácia 
Ing. Kővágó: 
- dotazoval sa ohľadom sumy 218.885 € - zvýšenia rozpočtu pre DD Patria, na čo budú 

finančné prostriedky použité, či budú vrátené do DD Patria; chýba mu rozpis použitia 
- uviedol, že členovia sociálnej komisie dostali k sume rozpis, majú komplexný materiál, tu 

je k tomu napísaný jeden riadok – nemôže rozhodnúť o takej vysokej sume na základe 
jedného riadku; situácia sa opakuje - na túto skutočnosť už poukázal minule 

- dotazoval sa aj na použitie sumy 177.000 €  - objednávka služieb pre mesto od SMMG 
Ing. Srnka, PhD.: 
- uviedol, že do tabuľky dopĺňa jednotlivé požiadavky MsÚ a organizácií; na dotazy 

zodpovedia prítomní kolegovia z MsÚ a organizácií, ktorí predložili požiadavky do úpravy 
rozpočtu za svoje oblasti 

Ing. Kuruczová: 
- bližšie oboznámila prítomných ohľadom sumy 218.885 €, o ktorú navýšili príjmy DD Patria, 

čiastka pozostáva zo sumy 58.885 € na domácu opatrovateľskú službu, nakoľko sa zapojili 
do projektu „Podpora opatrovateľskej služby“ – tento projekt odbremeňuje samosprávy 
a zo sumy 160.000 € - príjem od zdravotných poisťovní za ošetrovateľskú službu, ktorú 
poskytujú namiesto ADOS-u. Finančné prostriedky nevracajú mestu, budú použité na 
bežné výdavky (signalizačné zariadenie, odmeny a odvody k odmenám, nové oplotenie, 
úradná skúška výťahu) 

P. Závodský: 
- dodal, že uvedené finančné prostriedky DD Patria nemajú vplyv na rozpočet mesta 
Ing. Kővágó: 
- požiadal, aby táto analýza sumy bola v písomnej forme predložená aj na zasadnutie MsZ 
- uviedol, že rozpočet DD Patria tvorí cca 10% rozpočtu mesta, preto si myslí, že to stojí za 

nejaké rozhovory 
Ing. Popluhár: 
- uviedol, že rozumie Ing. Kővágóovi, nakoľko sa osobitne rieši rozpočet MSKS aj TSMG a rozpočet 

DD Patria je včlenený do rozpočtu mesta, možno by bolo lepšie ho vyčleniť alebo prejednávať 
separátne 

- uviedol, že na sociálnej komisii rozporoval niektoré položky DD Patrie, ich rozdelenie –
radšej by dal viac financií na opravu izieb pre dôchodcov ako na ostatné výdavky 

- dotazoval sa ohľadom odmien – v iných organizáciách sa nateraz odmena nerieši, je toho 
názoru, že by mali byť odmenení aj v iných organizáciách - ide o jedno mesto, podľa jeho 
názoru by sa malo s odmenami počkať v čase 

P. Závodský: 
- uviedol, že DD Patria si finančné prostriedky sama zabezpečila – dve tretiny ušetrených 

financií vracajú mestu, jednu tretinu chcú použiť na stabilizáciu zamestnancov  - v DD 
Patria sú úplne iné pracovné pozície, je problém tam zohnať zamestnancov; nedá sa 
porovnávať pozícia napr. referenta na úrade s ošetrovateľkou 

- ak ktokoľvek zabezpečí napr. vrátenie dotácií, prinesie finančné prostriedky nad rámec, 
skvalitní služby, urobí niečo nad rámec, niečo mimoriadne atď. a prinesie to mestu efekt, 
tak nie je problém odmeniť 

- dal do pozornosti, že mestá majú obrovský finančný problém, sú pod obrovským 
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finančným tlakom, vedúci oddelení aj organizácie boli požiadaní o 7% úsporu; finančná 
pomoc od vlády sa neočakáva 

MUDr. Chomča: 
- uviedol, že rozumie tomu, čo hovorí Ing. Popluhár, čo sa týka spravodlivosti, avšak tiež dal 

do pozornosti zamestnancov DD Patria – je málo zdravotných sestier, ošetrovateliek, ide 
o ťažkú prácu a na túto pozíciu sa ťažko hľadajú ľudia; niekedy pracujú na pokraji svojich 
psychických a fyzických síl...dal by ešte viac odmien, keby sa dalo 

Ing. Nagyová: 
- k navýšeniu sumy 177.000 € v rámci objednávky služieb od SMMG uviedla, že finančné 

prostriedky sú potrebné na úhradu mesačných platieb za poskytnuté služby, na mzdy, 
kosenie, údržbu, opravy... 

Ing. Kővágó: 
- dotazoval sa, či sa nedá predložiť nejakého porovnanie rentability spoločnosti SMMG 

s.r.o., táto spoločnosť prebrala niektoré práce z iných organizácií 
P. Závodský: 
- uviedol, že napr. o všetky nehnuteľnosti, o ktoré sa predtým starala spoločnosť Bysprav, 

spol. s r.o. tak už sú to zamestnanci SMMG, momentálne je veľa práce na budove súdu, 
služby spoločnosti si objednávajú rôzne tretie osoby, spoločnosť sa stará o dom športu 
a športovú halu, futbalový štadión, detské ihriská, parky, cintoríny, trhoviská... 

- pripravia s Ing. Nagyovou porovnanie, majú dáta k dispozícii 
- uviedol, že sa museli vysporiadať s viacerými prekážkami k získaniu licencie na sociálny 

podnik; majú zo všetkých poradných orgánov kladné stanoviská, proces je už schválený, 
prebieha záverečná kontrola, očakávajú mzdovú kompenzáciu cca 40.000 € 

Ing. Kővágó: 
- dotazoval sa ohľadom rekonštrukcie renesančného a neogotického kaštieľ 
P. Závodský: 
- uviedol, že sa bude rekonštruovať iba renesančný kaštieľ; o dotáciu na rekonštrukciu 

neogotického kaštieľa sa už mesto nemôže uchádzať z dôvodu, že ide o územné investície 
– z tohto programu je už pre mesto schválená dotácia na amfiteáter a autobusovú stanicu 

primátor: 
- uviedol, že financie sú už rozdelené a mesto sa už nemôže uchádzať o ďalšiu dotáciu, 

nemôže sa zapojiť do ďalšej výzvy 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť predložený návrh na IV. úpravu rozpočtu 
mesta na rok 2024 s pripomienkou, aby v návrhu na úpravu rozpočtu bola každá položka 
dôsledne skomentovaná v textovej časti tak, aby mohli mať členovia komisie prehľad 
o tvorbe a štruktúre týchto zdrojov. 
 za návrh: 5 členov komisie 
 zdržal sa: 1 člen komisie 
 
 
K bodu č. 5: 
Správa o činnosti a hospodárení spoločnosti GALANTATERM spol. s r.o. za rok 2023 

- predkladal: Ing. Kocskovics 
 

Finančná komisia berie predloženú informatívnu správu na vedomie a odporúča ju 
predložiť na rokovanie MsZ. 
 za návrh: 6 členov komisie 
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K bodu č. 6: 
Vyhodnotenie XXXVIII. ročníka Galantských trhov 2024 

- predkladala: Ing. Kivarothová 
 

Finančná komisia berie vyhodnotenie XXXVIII. ročníka Galantských trhov 2024 na 
vedomie a odporúča ho predložiť na zasadnutie MsZ.  
 za návrh: 6 členov komisie 
 
 
K bodu č. 7: 
Informatívna správa - vyúčtovanie plateného parkovania za MsÚ, MsKS a OD Mladosť za 
obdobie od 01.01.2024 – 01.09.2024 

- predkladala: Mgr. Morovičová 
 

Finančná komisia berie predloženú informatívnu správu o vyúčtovaní plateného 
parkovania na vedomie. 
 za návrh: 6 členov komisie 
 
 
K bodu č. 8: 
Ukončenie zmluvného vzťahu so spoločnosťou F.I.N.MOS, a.s. 

- predkladala: JUDr. Semková Šablatúrová LL.M. 
 
JUDr. Semková Šablatúrová LL.M. 
- v úvode uviedla, že zatiaľ nedisponuje znaleckým posudkom a podmienky obchodnej 

verejnej súťaže budú predložené k rokovaniu MsZ  
 

Finančná komisia odporúča, aby bol materiál predložený MsZ na schválenie v čase, 
keď bude k dispozícii znalecký posudok a budú stanovené podmienky obchodnej verejnej 
súťaže.  
 za návrh: 7 členov komisie 
 
 
K bodu č. 9: 
Žiadosť o zníženie nájmu za nebytový priestor na ul. Vajanského č. 909, Galanta/Arpád 
Csóka Minipresso 

- predkladala: Ing. Nagyová 
 
Pripomienky: 
P. Závodský: 
- uviedol, že je potrebné upraviť m2 priestoru, ktorý nevyužíva(suterén) a nie zníženie nájmu 
-  ak nebytový priestor je spoločným vlastníctvom aj majiteľov bytov, tak na riešení 

problému by sa mali spolupodieľať všetci, správcom bytového domu je spoločnosť 
Bysprav, spol. s r.o. 

MVDr. Pallya: 
- dal do pozornosti, že kuchyňa je umiestnená v suteréne 
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Ing. Kővágó: 
- uviedol, že priestor je zatečený, podľa jeho názoru to nemôže byť spoločný priestor celého 

bytového domu, keď je tam prístup cez jeho prevádzku 
 

Materiál bol predsedom komisie stiahnutý z rokovania. 
 Finančná komisia odporúča, aby bola uskutočnená obhliadka priestorov za účasti 
spoločnosti Bysprav, spol. s r.o. a predsedu komisie investičnej výstavby a aby bolo zo 
strany spoločnosti Bysprav, spol. s r.o. ako správcu predložené písomné stanovisko a návrh 
riešenia. 
 za návrh: 7 členov komisie 
 
 
K bodu č. 10: 
Žiadosť o predĺženie nájmu za nebytový priestor na ul. Hlavnej č. 944, Galanta/Denisa 
Gyeráková 

- predkladala: Ing. Nagyová 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť predĺženie nájmu pre žiadateľku v zmysle 
predloženého návrhu. 
 za návrh: 7 členov komisie 
 
 
K bodu č. 11: 
Žiadosť o predĺženie nájmu a zníženie podlahovej plochy k nebytovému priestoru na 
Mierovom námestí č. 1 /CORFON, s.r.o. 

- predkladala: Ing. Nagyová 
 
P. Závodský: 
- informoval členov komisie, že zo strany spoločnosti CORFON, s.r.o. boli predložené faktúry 

na technické zhodnotenie, ku dňu MsZ bude súčasťou materiálu aj darovacia zmluva, aby 
celý priestor bol majetkom mesta 

 
Finančná komisia odporúča MsZ schváliť predĺženie nájmu a zníženie podlahovej 

plochy nebytového priestoru pre žiadateľa v zmysle predloženého návrhu. 

 za návrh: 7 členov komisie 
 
 
K bodu č. 12: 
Žiadosť o nájom pozemku/ CORFON, s.r.o. 

- predkladala: JUDr. Semková Šablatúrová LL.M. 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť uzatvorenie nájomnej zmluvy na časť 
pozemku parc.č. 1663/1 vo výmere 117,21 m2 a časť pozemku parc.č. 1663/5 vo výmere 30 
m2 k.ú. Galanta za cenu nájmu v zmysle Prílohy č. 3 Zásad hospodárenia a nakladania 
s majetkom mesta. 
 za návrh: 7 členov komisie 
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K bodu č. 13: 
Žiadosť o nájom pozemku/ PETRO CARS s.r.o. 

- predkladala: JUDr. Semková Šablatúrová LL.M. 
 
Pripomienky: 
Ing. Kővágó: 
- predložil požiadavku, aby boli žiadosti o nájom pozemku, ktoré sa týkajú aj výstavby 

predkladané aj na komisiu investičnej výstavby 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť uzatvorenie nájomnej zmluvy na časť 
pozemku parc.č. 208/11 k.ú. Galanta vo výmere 266 m2 za podmienky, že v prípade 
realizácie plánovanej stavby cyklotrasy nájomca odstráni stavbu svetelnej reklamy na 
vlastné náklady tak, aby neprekážala vybudovaniu cyklotrasy resp. iným investičným 
aktivitám na ul. 29. Augusta. Finančná komisia žiada, aby bola táto podmienka 
zakomponovaná v nájomnej zmluve. 
 za návrh: 6 členov komisie 
 zdržal sa: 1 člen komisie 
 
 
K bodu č. 14: 
Žiadosť o zámenu pozemku/Darko Popovič 

- predkladala: JUDr. Semková Šablatúrová LL.M. 
 

Finančná komisia neodporúča MsZ schváliť predložený návrh na zámenu pozemkov. 

 za návrh: 7 členov komisie 
 
 
K bodu č. 15: 
Žiadosť o zámenu pozemku/Ing. Peter Gažo, Mgr. Monika Gažová 

- predkladala: JUDr. Semková Šablatúrová LL.M. 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť predložený návrh na zámenu pozemkov 
v prípade, že príde k bezodplatnému započítaniu pozemkov.  

 za návrh: 7 členov komisie 
 
 
K bodu č. 16: 
Žiadosť o odkúpenie pozemkov/ GAWEST s.r.o. 

- predkladala: JUDr. Semková Šablatúrová LL.M. 
 
Pripomienky: 
Ing. Kővágó: 
- predložil požiadavku, aby oddelenia, ktoré zaujímajú stanoviská k materiálom dávali jasné  

kladné alebo záporné stanoviská 
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Finančná komisia odporúča MsZ schváliť uzatvorenie nájomnej zmluvy na 
predmetné pozemky v zmysle Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta, 
odpredaj pozemkov neodporúča.  
 za návrh: 7 členov komisie 
 
 
K bodu č. 17: 
Žiadosť o odkúpenie pozemku/AGROMAČAJ a.s. 

- predkladala: JUDr. Semková Šablatúrová LL.M. 
 
Pripomienky: 
Ing. Kővágó: 
- dotazoval sa, že koľko takýchto pozemkov má mesto mimo Galanty, či nie je možné urobiť 

nejakú inventarizáciu pre poslancov 
P. Závodský: 
- odporučil pre tento účel vytlačiť majetkové karty pozemkov – účet 031 
JUDr. Zelinka: 
- dotazoval sa, či by nebolo lepšie vyhlásiť na pozemok obchodnú verejnú súťaž 
P. Závodský: 
- je potrebné stanoviť množinu nadbytočných pozemkov a vyhlásiť na všetky nadbytočné 

pozemky obchodnú verejnú súťaž 
 

Finančná komisia odporúča, aby bola spoločnosti zaslaná odpoveď s tým, že mesto 
Galanta pripraví komplexný materiál nadbytočného majetku, poslanci MsZ určia pozemky 
na predaj, budú stanovené ceny za jednotlivé kategórie pozemkov. V čase, keď bude 
pripravený majetok na vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže, bude o tejto skutočnosti 
spoločnosť informovaná.  
 za návrh: 7 členov komisie 
 
 
K bodu č. 18: 
Žiadosť o odkúpenie pozemku/manž. Nekorancoví 

- predkladala: JUDr. Semková Šablatúrová LL.M. 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť uzatvorenie nájomnej zmluvy na pozemok 
parc. č. 1107/358 k.ú. Galanta vo výmere 5 m2 v zmysle Zásad hospodárenia a nakladania 
s majetkom mesta, odpredaj pozemku neodporúča.  
 za návrh: 7 členov komisie 
 
 
K bodu č. 19: 
Žiadosť o odkúpenie pozemku/ MUDr. Alžbeta Klimáková - ústna informácia 

- predkladala: JUDr. Semková Šablatúrová LL.M. 
 
JUDr. Semková Šablatúrová LL.M.: 
- informovala členov komisie ohľadom toho, že prebieha proces jednoduchých 

pozemkových úprav – sceľovania pozemkov v lokalite na ul. Priemyselnej a je potrebné 
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zabezpečiť akýkoľvek prístup k tejto lokalite. Z uvedeného dôvodu prebehne stretnutie 
s majiteľkou pozemku ohľadom ponuky zo strany mesta na odkúpenie jej 
spoluvlastníckeho podielu na pozemku. 

 
Finančná komisia odporúča primátorovi mesta rokovať s MUDr. Klimákovou 

a výsledok rokovania oznámiť poslaneckému zboru pred rokovaním MsZ. Zároveň 
odporúča, aby bol najneskôr v deň konania MsZ predložený znalecký posudok k predmetu 
kúpy. 
 za návrh: 6 členov komisie 
 
 
K bodu č. 20: 
Žiadosť o zriadenie vecného bremena/Mgr. Pavel Benkovič 

- predkladala: JUDr. Semková Šablatúrová LL.M. 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť pre žiadateľa zriadenie vecného bremena 
na pozemku vo vlastníctve mesta Galanta za účelom vybudovania inžinierskych sietí. 

Výšku jednorazovej odplaty odporúča stanoviť v zmysle prílohy č. 2 k Zásadám 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta alebo znaleckým posudkom. 

 za návrh: 6 členov komisie 
 
K bodu č. 21: 
Žiadosť o zriadenie vecného bremena/Ladislav Szlavik 

- predkladala: JUDr. Semková Šablatúrová LL.M. 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť pre žiadateľa zriadenie vecného bremena 
na pozemku vo vlastníctve mesta Galanta za účelom uloženia elektrickej prípojky. 

Výšku jednorazovej odplaty odporúča stanoviť v zmysle prílohy č. 2 k Zásadám 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta alebo znaleckým posudkom. 

 za návrh: 6 členov komisie 
 
 
K bodu č. 22: 
Žiadosť o zriadenie vecného bremena/Židovská náboženská obec 

- predkladala: JUDr. Semková Šablatúrová LL.M. 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť úľavu vo výške 90% z výšky jednorazovej 
odplaty za zriadenie vecného bremena na pozemkoch vo vlastníctve mesta. 

Finančná komisia odporúča v prípade obdobných žiadostí zo strany iných cirkví 
postupovať podľa tohto pravidla.  
 za návrh: 6 členov komisie 
 
K bodu č. 23: 
Vyhodnotenie akčného plánu Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Mesta 
Galanta za rok 2021 – 2027 s výhľadom do roku 2030 za obdobie od 01.01.2023 do 
31.12.2023 

- - predkladal: Ing. Poľakovský 
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Finančná komisia berie predložené vyhodnotenie akčného plánu PHSR na vedomie 

a odporúča ho predložiť na zasadnutie MsZ.  
 za návrh: 6 členov komisie 
 
 
Rôzne: 
Ing. Kővágó: 
- dotazoval sa ohľadom budovy CVČ a škôlky na ul. Úzkej 
P. Závodský: 
- vzhľadom na situáciu štátu a chýbajúce financie sa škôlka nebude nateraz rekonštruovať, 

ohľadom budovy CVČ bude poskytnutý materiál 
Ing. Popluhár: 
- informoval o uskutočnení dozornej rady spoločnosti Bysprav, spol. s r.o.; konateľ 

spoločnosti mal dodať materiály; tieto neboli zatiaľ dodané 
- nie je doporučené schváliť účtovnú závierku, nakoľko nemajú odpovede na niektoré 

otázky 
- oznámil, že sa vzdal členstva v dozornej rade spoločnosti Bysprav, spol. s r.o., rád by sa 

však vyjadril valnému zhromaždeniu k účtovnej závierke 
P. Závodský: 
- informoval členov komisie o ponuke p. Hanzena k odkúpeniu pozemku v nemocničnom 

parku a o situácii na sídl. Sever v súvislosti s parkovaním 
 

Predseda finančnej komisie poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí komisii a 
ukončil zasadnutie. 
 
 Peter Závodský v.r. 
 predseda komisie 
 
Zapísala: Mgr. Katarína Kluchová 


